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Bancile considera ca nu mai e timp suficient de discutii pe OUG 114 si ar dori o

prorogare

O discutie în cunostinta de cauza pe OUG 114 nu mai este posibila din cauza lipsei de timp, astfel ca în cazul

în care nu se renunta la ordonanta ar fi de ales sa se dea un timp necesar pentru a face evaluari obiective, a

afirmat, vineri, presedintele executiv al Asociatiei Române al Bancilor, Florin Danescu. 

"Pentru noi este clar ca timpul este atât de scurt încât este insuficient pentru a avea o discutie în cunostinta de

cauza, iata, noi nu stim care este nivelul de discutie acum si ca ar fi de ales daca nu se renunta înca o data sa se dea

un timp necesar pentru a face niste evaluari obiective care sa ne cuprinda cumva si pe noi în discutie", a spus

Florin Danescu, în cadrul unei conferinte de presa.

El a mentionat cea mai buna decizie în cazul OUG 114 este renuntarea la aceasta.

"Dupa aceste trei legi care au trecut prin Curtea Constitutionala noi simtim, ca sa folosesc un limbaj

comunicational mai putin economic, eu simt, de la Asociatia Româna a Bancilor, ca si executiv, vorbesc în numele

meu, ca Industria bancara s-a refugiat de un tsunami, cele trei legi, undeva pe un munte si a constatat ca pe acest

munte e un vulcan acum si încercam sa fugim de acest foc", a spus Florin Danescu.

La sfârsitul anului trecut, Guvernul a decis, prin Ordonanta de Urgenta 114, impozitarea activelor financiare ale

bancilor în cazul unui nivel al ROBOR mai mare de 2%.
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